



## **Alkans Samfällighetsförening**

### **Protokoll styrelsemöte**

Datum: 2018-04-02

Plats: Per Jonsson

#### **Närvarande**

Per Jonsson, Ord. ledamot  
Stig Helgesson, Ord. Ledamot  
Berit Ericsson, Ord. Ledamot  
Tore Nilsson, Ord. Ledamot  
Wåge Andersson, Ord. Ledamot  
Malin Fridmar, Suppl.  
Björn Alfredsson, Suppl.

#### **Frånvarande**

David Jargesjö, Suppl.  
Christian Tellvik, Suppl.

### **§ 1 Mötets öppnande**

Ordförande Per Jonsson förklarade mötet öppnat.

### **§ 2 Dagordning.**

Utskickad dagordning godkändes med några tillägg.

### **§ 3 Rapport/ekonomi**

Berit rapporterar att ekonomin är god.  
El har varit ca 1.500 kr mindre än budget.  
VA/Renhållning har varit ca 1.200 kr mindre än budget.  
Investeringar har varit ca 10.000 kr över budget, främst beroende på den nya gräsklipparen.  
Styrelsen kommer att föreslå oförändrad avgift inför årsmötet.

### **§ 4 Den gångna vintern.**

- Vattenmätare är bytt i gemensamhetsbyggnaden.
- Fiber är grävt och installerat.
- Grävning/lagning av dagvattenledning har utförts av markägaren.
- Vattenläcka har hittats och delvis åtgärdats. 2 stugor är fortfarande bortkopplade från matningsledning. Arbetet kommer att avslutas de närmaste veckorna.

### **§ 5 Åtgärder i tvätt- och duschutrymme.**

Elen till tvättmaskin är åtgärdad. Dock saknas fortfarande jordfelsbrytare.  
Isolering/drevning är utförd i både tvätt- och duschutrymme.  
Återstår eventuell ändring av dörr till cykelutrymme med tilläggsisolering.

### **§ 6 Avstängningsventiler.**

Samtliga stugor ska ha en avstängningsventil på anslutningsledningen för vatten.  
De stugägare som inte har det, uppmanas att montera detta innan kommande vinter.  
Samtliga stugor ska också ha en liten skylt monterad i direkt anslutning till ventilen för att lättare lokalisera ventilen vid behov. Björn tar fram förslag till skylt.



## **Alkans Samfällighetsförening**

### **Protokoll styrelsemöte**

Datum: 2018-04-02

Plats: Per Jonsson

#### **§ 7 Info till medlemmar.**

Diskussion förs angående hur vi informerar medlemmar och om det ska utökas/ändras till Facebook, sms mm. Styrelsen enas om att nuvarande system med mail, hemsida och anslagstavlor är tillräckligt.

#### **§ 8 Fotbollsplanen.**

Fotbollsplanen ser bra ut, inga tänkta åtgärder kommer att utföras.

#### **§ 9 Flaggstång.**

En 8-meters flaggstång kommer att inköpas och monteras invid lekplatsen på aktivitetsdagen.

Stig kommer att i förväg gjuta markfundamentet.

Björn presenterar ett förslag på "Alkanflagga" som godkänns av styrelsen.

Björn beställer flaggstång och "Alkanflagga".

#### **§ 10 Nya anslag på anslagstavlor.**

Tvättlistor mm uppdateras av Berit.

#### **§ 11 Aktivitetsdagen 12 maj.**

- Malin samordnar fika.
- Iordningställande efter fibergrävning – Per pratar med Rolf om matjord. Malin fixar gräsfrö/spridare/bult. Ett flertal skyfflar och skottkärror kan behövas, dom som har möjlighet att ta med hemifrån får gärna göra det.
- Städning av gemensamhetsbyggnaden.
- Uppsättning av flaggstång.
- Gräsklippning/trimning i området runt staket, stolpar och stengärdsgård.
- Gräsklippning ner till havet.
- Rensning av boulebanan.
- Översyn av lekplatsen.
- Åtgärder på vissa/alla fönster i gemensamhetsbyggnaden som inte går att öppna/stänga med eventuella gångjärnsbyten/uppsmörjning.
- Plantering av blommor.

#### **§ 12 Årsmöte.**

Preliminärt datum 15 juli, kl 10:00.

#### **§ 13 Tipspromenad.**

Alkan har ansvar för tipspromenaden torsdagen 5 juli. Ansvariga är grupp F.

#### **§ 14 Vårpromenad.**

Årets vårpromenad i Olofsbo kommer att ske 10 maj.



## **Alkans Samfällighetsförening**

### **Protokoll styrelsemöte**

Datum: 2018-04-02

Plats: Per Jonsson

#### **§ 15 Övriga frågor**

- Malin kommer att kontakta Vivab, Vipan och Doppingen för att på nytt se hur situationen är för sopsortering av hushållsavfall med bruna kärl och om detta kan vara ett komplement till containern under sommarveckorna.
- Tore vill påpeka att de som har eller har för avsikt att skaffa värmepump bör inte köra dom utan uppsikt över hela vintern. Han har vid två tillfällen upptäckt varmgång i lager och överhettning, brutit strömmen och på detta sätt troligtvis förhindrat eventuell brand. Vi ska vara väldigt tacksamma för att Tore finns här ”för jämnan” och kan upptäcka problem och skador som kan uppkomma när som helst.

#### **§ 16 Nästa styrelsemöte**

Nästa styrelsemöte äger rum den 10 juni 2018, kl: 10:00.

#### **§ 17 Avslutning**

Ordföranden tackade och avslutade mötet.

**Björn Alfredsson**

Vid protokollet